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l. Przedsi Ebi orcy prowadz4cy dzialalno$i gospodar cz4 prry ul. Zbi egniewskiej

?0,2Aa,20 b, 20 c i 20 d maj4 du4v problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

z&toezce przy ich budynkach parkqi4 non stop samochody wystawione na

sprzedaz przezinnych mieszkalic6w. Rozwi4zaniem tej sprawy bytoby

wprowadzenie maku dopuszczajEcego tam parkowanie do l5 minut. Takie

rozwiqzanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki
parkingowe, wzdluz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny slu2yi

dostawie towar6w, r6wniez sfuzbom publicznym, kurierom i.t.p., a nie byi
mieiscem wystawowym do sprzedazy pojazdow samochodowych. Proszq o

korzystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwiqzanie tei

uci4zliwosci.
Mieszkancy osiedla Poludnie korzystajqcy ze spacer6w w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w $rodku

kompleksu le3nego w rejonie Falbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej staranno$ci, przepis6w prawa i ochrony

Srodowiska, wydajqc zgodg na budowg w tym szczeg6lnym miejscu.

Mieszkancow osiedla Poludnie bulwersuie zaimiecony las na odcinku od ul.

Fabianka do ronda Fabianka i fciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla [I.
4. Miesrii*w 
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l,m i i,gt'aszaj4 pretensje o organizacji ruchu w rejonie

ich posesji zwi4zan ej iprzebr:dow4 ulicy Letniej. Scie2ka rowerowa i chodnik

przy bramie wjazdowej ogranicza.i4 widoczno$c i mogq prowadzii do

konfliktow, nawet wypadkow z pieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dla samochoddw kurierow, czy sluzb publicznych, co tez

rodzi okreSlone perturbacje. Twierdzq,2e wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pqknigcia w ich domach. Proszq o

rozwa1enie i wzigcie pod uwag? wnioskow p6ki jeszcze trwa przebudowa t€j

drogi.
W centrum osiedla Michelin znajduje sig opuszczona i zaSmiecona posesja

przy ul. Jana Pawla II 68 na naro2niku z ulicq Wiewi5rczq. Jest to wQtpliwa

wizlt6wka osiedla, dlatego mieszkafcy prosz4 o zrobienie ztym porz4dku

przezwladze miasta.
W imieniu mieszkaricdw osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i tr ubinowej,
proszq o wyprofilowanie i wyr6wnania dw6ch pierwszych grunto',vych ulic.
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7 " Mieszkan cy zazamcza, s4 zbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przelsctu

podziemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabrakio monitoringu' co

powinno byc standardem przy ka2dej miejskiej inwestycii.

B. W rejonie przei$cia podziimnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wycigto

topoie, ale-pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad I metr wysoko$ci

chaszcze, ktorych tam nie powinno byc. W imieniu mieszkat'rc6w proszg o ich

usunigcie.
g, W zwiqzku ztym,ze niekt6rzy mieszkaricy dopuszczajq sig demontazu przqsel

zabezpieczal4iychtorowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszE prezydenta miasta o rozwa2enie mo2liwo6ci

dodatkowego przei(ciaptzeztory w rejonie ulicy Zwirowej' Mo2na

zastosow ac zabezpieczenia i rowviqzanie przyj 7te z powodzeniem na

pofuyspie helskim w wojewodxwie pomorskim.

10. W centrum rliasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wje2dzie do

bramy, co zagra2a szczeg6lnie pieszym poruszaj4cym sig t4 ulicq. Mieszkancy

prosz4 o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloctawka nie pra,'jmqie do wiadomoSci tlumaczeri pana

prezydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

iaty biez4cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da siQ tego

obronii. Dlatego apetujg do prezydenta o jak najszybsze wykonanie napraw

jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, ktore s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkarlc6w.

12.Mieszkaricy Wloc{awka zwracaj4 sig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDiT iWzzllJKrealizuj4 swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych iwlasnych? Proszg o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesigcy,przez

podlegle jed.nostki i przekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej izen ie podw6j nego fi nan sow ania przez miasto fi rm zewnqtrznych oraz

wlasnych.

Z powazaniem
Janusz DgbczYriski
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